
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu VIII sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 20 grudnia 2024 roku  
 

VIII sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2024 r. (piątek) o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:15 tego 

samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

VIII sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 

1465 ze zmianami. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji 

z sesji na żywo w Internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc 

w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, 

poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów,  

gości oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w Internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co stanowi 

86,66 % stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Radna Angelika Obielak spóźniła 40 minut (uspr.), w posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 
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8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Burmistrza o zabranie 

głosu.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski podziękował Pani Marioli Leszke wieloletniemu 

pracownikowi Urzędu Miejskiego w Dębnie za 43 lata pracy na rzecz samorządu. „Jesteśmy bardzo 

dumni i chciałbym zapewnić, że urząd jest otwarty. Jeżeli będziemy potrzebować jeszcze pomocy 

to mam nadzieję, że będzie Pani na tyle otwarta, że będziemy mogli zawsze się zgłosić. 

Dziękujemy serdecznie.” 

Kwiaty, brawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

4. Przyjęcie protokołu z przebiegu VII sesji Rady Miejskiej. 

5. Uchwalenie budżetu Gminy Dębno na rok 2025 i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035: 

 a) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetowego, 

 b) Stanowisko Burmistrza Dębna wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opiniach Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, 

 c) Przedstawienie opinii Komisji Rady Miejskiej Dębna do projektu uchwały budżetu Gminy 

Dębno na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

wypracowanych na wspólnym posiedzeniu komisji, 

 d) Przedstawienie stanowiska Burmistrza Dębna w sprawie zmian do projektu budżetu Gminy 

Dębno na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

wypracowanych na wspólnym posiedzeniu komisji, 

 e) Dyskusja nad przedstawionymi opiniami oraz stanowiskiem Burmistrza, 

 f) Głosowanie propozycji zmian w stanowisku Burmistrza, 

 g) Przedstawienie autopoprawek Burmistrza, 

 h) Dyskusja nad przedstawionymi autopoprawkami, 

 i) Głosowanie wniesionych autopoprawek Burmistrza, 



3 
 

 j) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2025-2035, 

 k) Dyskusja na projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2025-2035, 

 l) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-

2035, 

 m) Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025, 

 n) Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025, 

 o) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

9. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

Dębno. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego przyjęcia 

przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie przyjmowania osób w stanie 

nietrzeźwości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na lata 2025 – 2028. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 

2025 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

22. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej. 

 
Pytań, wniosków nie było. 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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3. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Burmistrza o wręczenie 

aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

(Pani Justyna Mroczkowska - nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej w Szkole Podstawowej nr 1 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Dębnie). 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski pogratulował nauczycielce, odczytał treść aktu 

ślubowania „Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela, wychowawcy i opiekuna 

młodzieży. Dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej. Kształcić i wychowywać młode 

pokolenie w duchu umiłowania ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji 

Rzeczpospolitej Polskiej”. 

Panią Justyna wypowiedziała słowo „ślubuję”, dopowiadając zadanie „tak mi dopomóż Bóg” oraz 

podpisała akt.  
(brawa, wspólne zdjęcie).  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

4. Przyjęcie protokołu z przebiegu VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu VII sesji z dnia 26 listopada br. został sporządzony i wyłożony w Biurze Rady do 

wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu sesji uwag nie 

wniesiono. 

Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Uchwalenie budżetu Gminy Dębno na rok 2025 i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035: 

  

 5 a) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Panią Skarbnik Gminy  

o przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

o projekcie uchwały budżetowej, o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego. 

  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odczytała uchwałę NR 50.27.9.2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wydania opinii 

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 rok; uchwałę NR 50.27.11.2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dębno  oraz 

uchwałę NR 50.27.10.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego wykazanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 r. 

Poinformowała, że uchwały, które podlegały publikacji zostały umieszczone na BIP-ie. 
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Uchwała NR 50.27.9.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Dębno na 2025 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała NR 50.27.11.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Dębno stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała NR 50.27.10.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego wykazanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 r. stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pytań nie było. 

Rada zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 5 b) Stanowisko Burmistrza Dębna wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opiniach 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Pana Burmistrza Dębna  

o przedstawienie stanowiska w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił stanowisko wobec zastrzeżeń i uwag 

zawartych w opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Treść stanowiska:  

Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 

2024 roku pozytywnie zaopiniował: 

• uchwałą Nr 50.27.9.2024 projekt uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 rok; 

• uchwałą Nr 50.27.10.2024 możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego  

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 r. 

• uchwałą Nr 50.27.11.2024 projekt uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dębno. 

W uzasadnieniu do wydanej opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 rok nie 

wniesiono żadnych zastrzeżeń. Zwrócono jedynie uwagę, że w zał. Nr 19 wydatki w rozdz. 60016 

ujęto prawidłowo w par. 6370, natomiast w zał. Nr 4 i Nr 5 wydatków nie rozdzielono między 

właściwe paragrafy i całość zaplanowano w par. 6050. 

Uwaga te została uwzględniona już w autopoprawce do projektu uchwały budżetowej Gminy 

Dębno na 2025 rok, przedstawionej na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 11 grudnia 

2024r. 

Natomiast w uzasadnieniu do wydanej opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Dębno oraz w uzasadnieniu do wydanej opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Dębno na 2025 r. nie 

wniesiono żadnych zastrzeżeń ani uwag. 

 

Stanowisko Burmistrza z dn. 20.12.2024 r. wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opiniach 

Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Rada zapoznała się ze stanowiskiem Burmistrza. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 



6 
 

 5 c) Przedstawienie opinii Komisji Rady Miejskiej Dębna do projektu uchwały budżetu 

Gminy Dębno na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035 wypracowanych na wspólnym posiedzeniu komisji, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał opinię wypracowaną na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów, i Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna w dniu 11 grudnia 2024 r. 

 

Opinia wypracowana na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna w dniu 11 

grudnia 2024 roku do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035, stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

 5 d) Przedstawienie stanowiska Burmistrza Dębna w sprawie zmian do projektu budżetu 

Gminy Dębno na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035 wypracowanych na wspólnym posiedzeniu komisji, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Burmistrza Dębna  

o przedstawienie stanowiska do opinii wypracowanej na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i Komisji Rewizyjnej  

o projekcie budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił stanowisko do opinii Komisji Rady  

o projekcie WPF na lata 2025–2035 i projekcie budżetu na 2025 rok. 

Treść stanowiska: 

Podczas prac Komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2024 roku nad 

projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad projektem budżetu na 

2025 rok złożono dwa wnioski, które został poddane pod głosowanie. 

1) Wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 

rok o dokonanie zmiany poprzez przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania „RI/02.0/i 

Inwestycje w infrastrukturę sportową”, na zadanie pn. „Rozpoczęcie budowy świetlicy 

wiejskiej w Oborzanach” oraz do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 o zwiększenie kwoty do 2.000.000 zł na zadanie „RI/02.0/i 

inwestycje w infrastrukturę sportową” i zabezpieczenia kwoty 500.000 zł na dokończenie 

budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach w 2026 roku. 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza. 

Przychylam się również do tego wniosku. 

2) Wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno (Radny Jankowski 

Damian, Radny Lenartowicz Krzysztof, Radny Mazurowski Jacek, Radna Mikołajczak 

Agata, Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak Angelika, Radny Obielak Mateusz, 

Radny Pech Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) do projektu budżetu Gminy Dębno na 

2025 rok przez o dokonanie zmiany w projekcie budżetu   gminy   Dębno na 2025 rok                  
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w dziale 754, rozdziale 75412 poprzez zwiększenie planu wydatków w § 3020 o kwotę 

7.500 zł oraz zwiększenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 50.000 zł. 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno. 

Również przychylam się do tego wniosku i wskazuję jako źródło finansowania pomniejszenie 

planu odsetek od kredytów i pożyczek o kwotę /-/57.500 zł 

Podczas prac Komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2024 roku nad 

projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad projektem budżetu na 

2025 rok również złożono dwa wnioski, który zostały poddane pod głosowanie. 

1) Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o ustalenie kwoty 35zł / h za akcje OSP                             

w gminie Dębno. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowały 

wniosek Radnego natomiast w głosowaniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych wniosek nie 

uzyskał akceptacji (równa ilość głosów za i przeciw). 

Nie odnoszę się do tego wniosku przy procedowaniu projektu budżetu, ponieważ stawka 

wynagrodzenia określona jest w odrębnej uchwale w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym.  

2) Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie kwoty 400.000 zł w WPF                    

w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – 

modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. 

Wszystkie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych oraz Komisja Rewizyjna jednogłośnie poparły wniosek Radnego Grzegorza 

Kulbickiego. 

Nie przychylam się do tego wniosku. 

W głosowaniu nad projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad 

projektem budżetu na 2025 wraz z dodatkowymi wnioskami oba dokumenty uzyskały akceptację 

wszystkich Komisji Rady Miejskiej zarówno na posiedzeniu w dniu 4 i 5 grudnia 2024 roku jak  

i na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2024 roku. 

 

Stanowisko do opinii Komisji Rady o projekcie WPF na lata 2025–2035 i projekcie budżetu na 

2025 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 5 e) Dyskusja nad przedstawionymi opiniami oraz stanowiskiem Burmistrza, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otworzył dyskusję.  

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

 5 f) Głosowanie propozycji zmian w stanowisku Burmistrza, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że p. Burmistrz  

w poprzednim punkcie, wskazał, iż nie przychyla się do wniosku złożonego przez Radnego 

Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie kwoty 400 tysięcy złotych w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i pod nazwą Modernizacja infrastruktury sportowej 

na zadanie modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. Wszystkie komisje poparły wniosek,  

w związku z tym obowiązani jesteśmy przegłosować jeszcze raz tutaj wniosek Radnego Grzegorza 

Kulbickiego, a przede wszystkim przegłosować wniosek Burmistrza o odrzucenie wniosku 

Radnego Kulbickiego. Przystępujemy do głosowania - głosujemy wniosek Burmistrza  

o odrzucenie wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie kwoty 400 tysięcy 

złotych w Wieloletniej Prognozie Finansowej w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i modernizacja 

infrastruktury sportowej na zadanie modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

5 f) Głosowanie propozycji zmian w stanowisku Burmistrza - Wniosek Burmistrza o odrzucenie 

wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie kwoty 400.000 zł w WPF w roku 2026 

w zadaniu RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – modernizacja boisk na 

osiedlu Waryńskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Wniosek Burmistrza o odrzucenie wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego został przyjęty. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

 5 g) Przedstawienie autopoprawek Burmistrza, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Burmistrza Dębna  

o przedstawienie autopoprawek. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił autopoprawkę do projektu  

WPF na lata 2025–2035 i projektu budżetu na 2025 rok z dn. 20.12.2024 r.  

Treść autopoprawki: 

I. Wnioski BURMISTRZA dotyczące zmian w projekcie WPF na lata 2025-2035                     

i projekcie budżetu na 2025 rok, przedstawione Komisjom Rady na posiedzeniu 

wspólnym w dniu 11 grudnia 2024 roku: 

1. Projekt budżetu – w celu dostosowania do wymogów klasyfikacji budżetowej przenosi 

się plan wydatków w zadaniu RI/05.48/i Przebudowa skrzyżowania ulic: Kostrzyńskiej, 

Włościańskiej, Dargomyskiej i Poziomkowej w Dębnie, w części realizowanej ze środków     

z Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, z paragrafu 6050 do paragrafu 

6370, w następujący sposób: 

*RI/05.48/i Przebudowa skrzyżowania ulic: Kostrzyńskiej, Włościańskiej, Dargomyskiej  

i Poziomkowej w Dębnie: 

600.60016.6050 /-/7.999.000,00 zł 
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600.60016.6370 /+/7.999.000,00 zł  

W paragrafie wydatków 6050 pozostał wkład własny gminy w wysokości 547.970 zł. 

(zmiana dotyczy zał.nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

2. Projekt budżetu – w załączniku nr 18 do uchwały budżetowej „Dochody i wydatki 

związane z realizacją zadań określonych w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach na 2025 rok” dokonuje się korekty błędu pisarskiego dotyczącego planu 

dochodów z tytułu wpływów z opłat za odbiór odpadów, gdzie zamiast 6.000.000,00 zł 

błędnie wpisano 6.000,00 zł.  

(zmiana dotyczy wyłącznie zał. nr 18 do uchwały budżetowej) 

3. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.02/i Wymiana źródła ciepła w Szkole Podstawowej 

w Różańsku z kwotą /+/294.778 zł (801.80101.6050). Zadanie było przewidziane 

pierwotnie do realizacji w roku 2024 ze względu na awaryjność ogrzewania w placówce.  

Dotychczas wykonano prace projektowe a realizacja zadania zostaje przeniesione do roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

4. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.10/i Adaptacja budynku szatni sportowej  

w Sarbinowie na świetlicę wiejską z kwotą /+/30.000 zł (921.92109.6050). Zadanie było 

przewidziane do realizacji w roku 2024. W związku z tym, że dotychczas nie zlecono prac 

zadanie zostaje przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje 

się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

5. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/05.05/i Przebudowa ulicy Jana Pawła II w Dębnie 

z kwotą /+/68.655 zł (600.60016.6050). Zadanie było przewidziane do realizacji w roku 

2024. Środki dotyczą dokumentacji technicznej, która od wielu lat nie została zakończona. 

W związku z tym, zabezpiecza się środki na rok 2025. Jako źródło finansowania wydatków 

wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

6. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.14/i Remont pomieszczeń piwnicznych 

Przedszkola Nr 2 z kwotą /+/50.000 zł (801.80104.6050). Zadanie było przewidziane do 

realizacji w roku 2024. W związku z tym, że dotychczas nie zlecono prac projektowych 

zadanie zostaje przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje 

się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

7. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.20/i Budowa świetlicy wiejskiej w Oborzanach               

z kwotą /+/24.600 zł (921.92109.6050). Zadanie było przewidziane do realizacji w roku 

2024. W związku z tym, że dotychczas nie zakończono prac projektowych zadanie zostaje 

przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę  

z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

8. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/04.07/i Budowa kanalizacji i wodociągu w rejonie                

ul. Nizinnej, Bolesława Śmiałego i Daszyńskiego z kwotą /+/400.000 zł (900.90001.6050). 

Zadanie było przewidziane w przedsięwzięciach do WPF po zmianach do realizacji w roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 
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(zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

9. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.18/i Remont wraz z zagospodarowaniem kapliczki 

Maryjnej przy drodze krajowej nr 23 w Dębnie z kwotą /+/108.321 zł (921.92120.6050). 

Zadanie było przewidziane w przedsięwzięciach do WPF po zmianach do realizacji w roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się dofinansowanie z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 "Rządowy Program Odbudowy Zabytków w kwocie                      

96.354 zł (921.92120.6090) oraz nadwyżkę z lat ubiegłych w kwocie 11.967. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 2, nr 3, nr 4, nr 5 i nr 20 do uchwały budżetowej) 

10. WPF w roku 2025 i projekt budżetu   - dokonuje się korekty realizacji zadania RI/04.22/i 

Rozpoznanie budowy geologicznej kraju – złoża geotermalne w Dębnie, w związku ze 

zmianą harmonogramu rzeczowo – finansowego przedsięwzięcia, zatwierdzonego przez 

NFOŚiGW, w następujący sposób: 

- dochody w roku 2025 

900.90095.6280 dotacja      /+/3.433.000 zł, 

758.75814.0970 pod. VAT    /+/789.600 zł, 

- wydatki w roku 2025 

900.90095.6050 RI/04.22/i /+/4.222.600 zł. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 2, nr 3, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

11. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – zwiększa się o kwotę /+/200.000 zł dotację 

podmiotową dla Dębnowskiego Ośrodka Kultury (921.92109.2480) z przeznaczeniem na 

wykonanie kompleksowego remontu instalacji hydraulicznej w ośrodku. Zadanie 

planowano zrealizować w roku 2024 jednak w związku z przedłużającym się 

postępowaniem oraz procedurami nie udało się zawrzeć umowy. Jako źródło finansowania 

wydatków wskazuje się w związku z tym nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 oraz nr 13 do uchwały budżetowej) 

12. W związku z wprowadzeniem do projektu budżetu dodatkowych wydatków 

inwestycyjnych na łączną kwotę /+/1.080.000 zł zwiększeniu ulega deficyt budżetowy i po 

zmianie wynosić będzie /-/3.180.000 zł. Dodatkowy deficyt będzie sfinansowany 

nadwyżką z lat ubiegłych w związku z czym zmianie ulegnie kwota przychodów  

o 1.080.000 zł (§ 957). 

(zmiana dotyczy zał. nr 6) 

II. Wnioski Radnych, które zostały pozytywnie rozpatrzone na Komisji Wspólnej w dniach 

4 grudnia 2024 r.  i 11 grudnia 2024 r. oraz uzyskały akceptację Burmistrza:  

1. WPF i projekt budżetu - przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania „RI/02.0/i Inwestycje      

w infrastrukturę sportową” (926.92601.6050) na zadanie „RI/03.20/i Budowa świetlicy 

wiejskiej w Oborzanach” oraz w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 zwiększenie w roku 2026 kwoty do 2.000.000 zł na zadanie 

„RI/02.0/i Inwestycje w infrastrukturę sportową” i zabezpieczenie kwoty 500.000 zł na 

dokończenie budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach w 2026 roku w zadaniu „RI/03.20/i 

Budowa świetlicy wiejskiej w Oborzanach”.              

2. WPF w roku 2025 i projekt budżetu - w dziale 754, rozdziale 75412 zwiększenie planu 

wydatków w § 3020 o kwotę 7.500 zł oraz zwiększenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 

50.000 zł. Jako źródło finansowania Burmistrz wskazał pomniejszenie planu odsetek od 

kredytów i pożyczek o kwotę /-/57.500 zł (757.75702.8110). 

Jednocześnie wnoszę o odrzucenie wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie 

kwoty 400.000 zł w WPF w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury 

sportowej na zadanie – modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego, do którego w swoim 

stanowisku do wniosków Komisji nie przychylam się. 



11 
 

III. Wnioski BURMISTRZA dodatkowe dotyczące zmian w projekcie WPF na lata             

2025-2035 i projekcie budżetu na 2025 rok, nie głosowane podczas posiedzeń komisji: 

1. WPF w roku 2025 i projekt budżetu -   wprowadza się do planu wydatków projektu 

budżetu zadanie GPiK/05.52/i Przebudowa drogi gminnej śródpolnej na działce nr 115                   

i 104/7 w Suchlicy z kwotą 640.000 zł (600.60016.6050). Zadanie miało być zrealizowane 

w roku 2024 przy udziale środków z FOGR, których jednak Gmina nie otrzymała. 

Planowane jest podjęcie kolejnej próby pozyskania dofinansowania lub wykonanie zadania 

w zakresie na jaki pozwolą zabezpieczone środki własne. Jako źródło finansowania 

wydatków wskazuje się w związku z tym nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

2. WPF w roku 2025 i projekt budżetu -   wprowadza się do planu wydatków projektu 

budżetu zadanie AP/01.02/i Zakup sprzętu komputerowego do Urzędu z kwotą 200.000 zł 

(750.75023.6060). Zadanie miało być zrealizowane w roku 2024. Obecnie rozpoczęta jest 

procedura przetargowa natomiast zakończenie nastąpi w roku 2025. Jako źródło 

finansowania wydatków wskazuje się w związku z tym nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

3. W związku z wprowadzeniem do projektu budżetu 2 dodatkowych wniosków 

inwestycyjnych na łączną kwotę /+/840.000 zł zwiększeniu ulega deficyt budżetowy i po 

zmianie wynosić będzie /-/4.020.000 zł. Dodatkowy deficyt również będzie sfinansowany 

nadwyżką z lat ubiegłych w związku z czym zwiększeniu ulegnie kwota przychodów                              

o dodatkowe 840.000 zł (§ 957). Łącznie przychody z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych 

wyniosą 1.920.000 zł. (zmiana dotyczy zał. nr 6) 

4. Projekt budżetu - w części zadaniowej projektu budżetu w zakresie placówek 

oświatowych zostanie określona kwota środków na dodatki motywacyjne dla nauczycieli 

w poszczególnych placówkach. 

5. Projekt WPF - w załączniku przedsięwzięć projektu WPF zmieniono opis zadania 

„RI/02.0/i Inwestycje w infrastrukturę sportową”, tak aby w perspektywie wieloletniej 

przede wszystkim określał cel jaki zamierza się osiągnąć poprzez jego realizację. Natomiast 

szczegółowy kierunek przeznaczenia środków będzie doprecyzowywany w części 

zadaniowej budżetu gminy.  

Brzmienie z projektu WPF: RI/02.01/i Modernizacja infrastruktury sportowej - Przebudowa 

areny lekkoatletycznej wraz z niezbędną infrastrukturą na stadionie miejskim w Gminie Dębno. 

Zapewnienie podstawowej infrastruktury sportowej dla prowadzenia zajęć sportowych poprzez 

stworzenie stadionu lekkoatletycznego w Dębnie. 

Brzmienie po zmianie: RI/02.01/i Modernizacja infrastruktury sportowej - poprawa stanu 

infrastruktury sportowej w gminie Dębno. Pozwoli to na efektywniejsze wykorzystanie potencjału, 

jaki posiada gmina w obszarze sportu i rekreacji. Zmodernizowane obiekty wykorzystywane będą 

m.in. na potrzeby realizacji zajęć wychowania fizycznego. Służyć będą również lokalnej 

społeczności do uprawiania sportu, spędzania czasu wolnego, a także umożliwią organizację 

różnego rodzaju imprez sportowych. 

Reasumując, zmianie ulegną odpowiednio załączniki nr 1, 2 i 3 do WPF-u po powyższych 

zmianach, a w projekcie budżetu, poza treścią projektu uchwały budżetowej,  załączniki: nr 1, 2, 

3, 4 i 5, nr 6 – Przychody i rozchody budżetu Gminy Dębno w 2024 roku, nr 13 - dotacje z budżetu 

Gminy w roku 2025  na działalność gminnych instytucji kultury, nr 18 – Dochody i wydatki 

związane z realizacją zadań określonych w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

na 2025 rok, nr 20 - Dochody i wydatki ze środków przekazywanych z Fundusz Przeciwdziałania 

COVID-19  "Rządowy Program Odbudowy Zabytków". Do zmian wprowadzonych w projekcie 

budżetu na 2025 dostosowane zostaną zapisy w części zadaniowej projektu oraz poprawione 

drobne błędy pisarskie. 
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Wnoszę o wprowadzenie przedstawionych zmian do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035 i projektu Budżetu Gminy Dębno na 2025r.   oraz przyjęcie tych 

dokumentów z uwzględnieniem przedstawionych przeze mnie zmian. 

 

Autopoprawka Burmistrza Dębna do projektu WPF na lata 2025–2035 i projektu budżetu na 2025 

rok z dnia 11.12.2024 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Dodatkowy wniosek dot. pozycji 12 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Autopoprawka Burmistrza Dębna do projektu WPF na lata 2025–2035 i projektu budżetu na 2025 

rok z dnia 20.12.2024 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
 5 h) Dyskusja nad przedstawionymi autopoprawkami, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otworzył dyskusję.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - jeżeli chodzi o autopoprawki, w 90% się z nimi 

zgadzam, nie zgadzam się z jedną autopoprawką, a mianowicie z wnioskiem o to, żeby odrzucić te 

400 tysięcy. Jest Pan trochę za, ale jednak trochę przeciw. Jednak Pan to uwzględnił, ale nie. Mówi 

Pan tutaj, że boisko wymaga pilnego remontu, nie ma na co czekać, żeby to zrobić. Miał Pan 

możliwość przedyskutowania tego tematu na ostatniej komisji. Cały czas Pan mówi, 

przedyskutujemy, porozmawiamy, tylko ja nie wiem, gdzie jest dyskusja, więc jeżeli chodzi o te 

autopoprawki, jestem przeciw tej autopoprawce, jeżeli chodzi o odrzucenie tego wniosku na 400 

tysięcy, reszta jest bardzo okej i dziękuję za to. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o punkt, o którym 

mówimy, czyli infrastrukturę sportową, budujemy nowy punkt, czyli WPFie go wkładamy  

i chcemy wszystkie te zadania z Państwem przedyskutować. Stoimy i rozmawiamy. Każdy może 

złożyć swój wniosek. Mógł Pan spokojnie też odnieść się do tego w jaki sposób ta infrastruktura 

jest prowadzona i co należało by zmienić. My zapisujemy ogólnie to zadanie. Chciałbym po prostu 

te zadanie uszczegółowić razem z Państwem, żebyśmy mogli też stwierdzić na podstawie 

projektów i kosztorysów jaka to będzie kwota. Rzucenie kwoty 400.000 złotych może się okazać 

niewystarczająca. Może się okazać, że będziemy musieli milion złotych dołożyć, Patrząc  

z perspektywy boiska bocznego. Jeżeli dzisiaj mamy wstępną zgodę na to, że dostaniemy jakąś 

kwotę, to mówimy o tym, że to jest wstępna zgoda, ale jak końcowo to będzie wyglądało nie wiemy 

i może się okazać, że do boiska też będzie trzeba dołożyć półtorej miliona, dwa miliony, a taka 

deklaracja z naszej strony też pada. Nikt nie ma z tym problemu, że dzisiaj zabezpieczyliśmy 500 

tysięcy, a może się okazać, że trzeba będzie zrobić milion. Boisko powstanie, jeżeli dostaniemy 

dofinansowanie, będę prosił też Radę o to, żeby to boczne boisko powstało, jeżeli trzeba będzie 

zrobić to z deficytu, też będziemy robić, bo takie stanowisko zajęliśmy wszyscy i też zostało 

przedyskutowane. Tutaj się nic nie zmieniło i uważam, że w przypadku osiedla Waryńskiego też 

się nic nie zmieni. Jeżeli wypracujemy i będziemy mieli spójny plan i projekty, i kosztorys, bo na 

tym mi najbardziej też zależy, to wtedy będziemy po prostu procedować to dalej.  

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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   5 i) Głosowanie wniesionych autopoprawek Burmistrza, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że p. Burmistrz 

zgłosił 5 autopoprawek, które nie były głosowane na komisji. 

Zaproponował głosowanie autopoprawek blokiem. Zapytał - czy macie Państwo jakieś inne 

propozycje? 

Nie było. 

  

Głosowano w sprawie: 

Wnioski BURMISTRZA dodatkowe dotyczące zmian w projekcie WPF na lata 2025-2035  

i projekcie budżetu na 2025 rok, nie głosowane podczas posiedzeń komisji:  

1.WPF w roku 2025 i projekt budżetu -   wprowadza się do planu wydatków projektu budżetu 

zadanie GPiK/05.52/i Przebudowa drogi gminnej śródpolnej na działce nr 115 i 104/7 w Suchlicy 

z kwotą 640.000 zł (600.60016.6050). Zadanie miało być zrealizowane w roku 2024 przy udziale 

środków z FOGR, których jednak Gmina nie otrzymała. Planowane jest podjęcie kolejnej próby 

pozyskania dofinansowania lub wykonanie zadania w zakresie na jaki pozwolą zabezpieczone 

środki własne. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się w związku z tym nadwyżkę z lat 

ubiegłych. (zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej)  

2. WPF w roku 2025 i projekt budżetu -   wprowadza się do planu wydatków projektu budżetu 

zadanie AP/01.02/i Zakup sprzętu komputerowego do Urzędu z kwotą 200.000 zł 

(750.75023.6060). Zadanie miało być zrealizowane w roku 2024. Obecnie rozpoczęta jest 

procedura przetargowa natomiast zakończenie nastąpi w roku 2025. Jako źródło finansowania 

wydatków wskazuje się w związku z tym nadwyżkę z lat ubiegłych. (zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 

4 i nr 5 do uchwały budżetowej)  

3. W związku z wprowadzeniem do projektu budżetu 2 dodatkowych wniosków inwestycyjnych 

na łączną kwotę /+/840.000 zł zwiększeniu ulega deficyt budżetowy i po zmianie wynosić będzie 

/-/4.020.000 zł. Dodatkowy deficyt również będzie sfinansowany nadwyżką z lat ubiegłych  

w związku z czym zwiększeniu ulegnie kwota przychodów o dodatkowe 840.000 zł (§ 957). 

Łącznie przychody z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych wyniosą 1.920.000 zł. (zmiana dotyczy zał. 

nr 6)  

4. Projekt budżetu - w części zadaniowej projektu budżetu w zakresie placówek oświatowych 

zostanie określona kwota środków na dodatki motywacyjne dla nauczycieli w poszczególnych 

placówkach.  

5.Projekt WPF - w załączniku przedsięwzięć projektu WPF zmieniono opis zadania „RI/02.0/i 

Inwestycje w infrastrukturę sportową”, tak aby w perspektywie wieloletniej przede wszystkim 

określał cel jaki zamierza się osiągnąć poprzez jego realizację. Natomiast szczegółowy kierunek 

przeznaczenia środków będzie doprecyzowywany w części zadaniowej budżetu gminy. Brzmienie 

z projektu WPF: RI/02.01/i Modernizacja infrastruktury sportowej - Przebudowa areny 

lekkoatletycznej wraz z niezbędną infrastrukturą na stadionie miejskim w Gminie Dębno. 

Zapewnienie podstawowej infrastruktury sportowej dla prowadzenia zajęć sportowych poprzez 

stworzenie stadionu lekkoatletycznego w Dębnie. Brzmienie po zmianie: RI/02.01/i Modernizacja 

infrastruktury sportowej - poprawa stanu infrastruktury sportowej w gminie Dębno. Pozwoli to na 

efektywniejsze wykorzystanie potencjału, jaki posiada gmina w obszarze sportu i rekreacji. 

Zmodernizowane obiekty wykorzystywane będą m.in. na potrzeby realizacji zajęć wychowania 
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fizycznego. Służyć będą również lokalnej społeczności do uprawiania sportu, spędzania czasu 

wolnego, a także umożliwią organizację różnego rodzaju imprez sportowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada przyjęła autopoprawki Burmistrza nie głosowane na komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie wniesionych autopoprawek Burmistrza - do projektu budżetu na 2025 oraz projektu 

WPF na lata 2025-2035 (w całości) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała autopoprawki burmistrza. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 5 j) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 (stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu). 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

 5 k) Dyskusja na projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otworzył dyskusję.  

 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::  
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 5 l) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035, 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035  

z dn. 15.11.2024 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

stanowi załącznik nr 14a do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

z autopoprawką Burmistrza 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/55/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

 5 m) Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 

2025, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025 (stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

 5 n) Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na 

rok 2025, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Kulbicki - do uchwały budżetowej kolejny raz wystąpię z wnioskiem, Wniosek  

o stawkę 35,00 zł za godzinę akcji strażaków OSP oraz zakup umundurowania bojowego. Na ten 

cel proponuję kwotę 40 tysięcy złotych, a jako źródło proponuję przesunięcie kwoty 40 tysięcy  

z zadania AP/01/B, czyli reprezentowanie gminy na zewnątrz kwota 83.000 złotych; w 2024 roku 

była to kwota 43.000 zł. Ten wniosek cały czas argumentuję tym samym tematem. Chodzi  

o najniższą krajową, czyli 30,50 zł. W gminach ościennych strażacy mają wyższą kwotę i wydaje 

mi się, że warto ich wynagrodzić za to, że za ten czas oczekiwania na akcję, jeżeli pojadą na tę 

akcję narażają siebie. To jest tylko kwota 7,5 tysiąca więcej zgodnie z tym co było zaplanowane  

w budżecie. 
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Radny Damian Jankowski odniósł się do wniosku odnośnie ekwiwalentu wypłaconego dla 

strażaków ratowników biorących udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych. Pozwoliłem sobie 

przeanalizować, jak to wyglądało w poprzedniej kadencji i chciałem się do tego odnieść. Chciałem 

przedstawić Państwu krótką historię ekwiwalentu wypłaconego dla strażaków ratowników na 

przestrzeni ostatnich lat. Na podstawie uchwały z 26 lutego 2009 roku ratownicy OSP otrzymywali 

15,00 zł za godzinę działań ratowniczo gaśniczych i 10,00 złotych za godzinę ćwiczeń i szkoleń 

pożarniczych. Od tamtego czasu do roku 2022 uchwała nie była zmieniana, a pojawiające się 

wnioski nie znajdowały poparcia Rady Miasta i Burmistrza. Przykładem może być wniosek z 2019 

roku Radnego dzisiaj obecnego Burmistrza Wojciecha Czepułkowskiego, który 20 lutego 2019 

roku wnioskował i tu cytuję: wnioskuje o zwiększenie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ochotników biorących udział w akcjach ratowniczych. Ostatnia uchwała jest z 2009 roku, czyli 

sprzed 10 lat. Proszę uwzględnić zmianę najpóźniej do roku 2020. Wniosek trafił do rozpatrzenia 

przez Pana Burmistrza i co? I oczywiście nic się z tym nie zadziało. Idąc dalej - w 2021 roku, 17 

grudnia została wprowadzona ustawa o ochotniczych strażach pożarnych. Po trzech miesiącach od 

jej uchwalenia władza zreflektowała się, że w końcu trzeba coś z tym zrobić. 24 lutego 2022 roku 

podjęta została uchwała zwiększająca kwotę ekwiwalentu. Tutaj nasuwa się tylko pytanie, czym 

zmiana tej uchwały była podyktowana? Zasługami strażaków, tak jak Pan teraz mówi, czy była 

wymuszona przez wejście w życie ustawy? Założenia powyższej uchwały z 24 lutego 2022 roku 

mówiły, iż strażacy otrzymają 25,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę działań ratowniczo-

gaśniczych, 16,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę ćwiczeń operacyjno-ratowniczych i 8,00 zł za 

każdą rozpoczętą godzinę szkolenia pożarniczego. Wprowadzona ustawa o ochotniczych strażach 

pożarnych w artykule 15. punkcie 2. mówi, iż wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala nie 

rzadziej niż raz na dwa lata właściwa Rada Gminy w drodze uchwały. Dlatego kierując się tym 

zapisem ówczesna władza podejmuje uchwałę z dnia 28 grudnia 2023 roku, która zakłada, że 

strażacy otrzymają 26,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę działań ratowniczo-gaśniczych, 17,00 

złotych za każdą rozpoczętą godzinę ćwiczeń operacyjno-ratowniczych i 9,00 złotych za każdą 

rozpoczętą godzinę szkolenia pożarniczego. To jest uchwała z 28 grudnia 2023 roku, czyli uchwała 

sprzed roku. Analizując powyższe, nasuwa się tutaj ponownie pytanie, czym była podyktowana ta 

podwyżka ekwiwalentu? Zasługami strażaków? Dlatego podniesiono kwotę o 1,00 zł, czy zapisem 

ustawy o ochotniczych strażach pożarnych, która obliguje Radę Miasta i Pana Burmistrza  

o ustalenie ekwiwalentu nie rzadziej jak raz na dwa lata. Podsumowując powyższe chciałem 

zaznaczyć, że Klub Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno po rozmowach ze strażakami 

znając ich potrzeby i stanowisko złożył wniosek, który zakłada podniesienie stawki godzinowej na 

działania za działania ratowniczo-gaśnicze do kwoty 30,00 złotych za każdą rozpoczętą godzinę 

działań oraz zwiększenie środków na zakupy sprzętu ratowniczego o kwotę 50 tysięcy złotych. Są 

to kwoty konsultowane odpowiadające na te chwile oczywiście większości druhen i druhów.  

W przyszłości będziemy wnioskować o wyrównanie stawek z ościennymi gminami, jeśli chodzi  

o kwoty godzinowe, ale na tę chwilę skupmy się na innych potrzebach naszych strażaków. Czyli 

głównie na sprzęcie ratowniczym i na wyposażeniu osobistym każdego strażaka, żeby każdy z nich 

mógł czuć się bezpiecznie w trakcie wykonywania czynności ratowniczych. Nie rozumiem narracji 

na komisjach niektórych Kolegów Radnych, którzy teraz proponują podniesienie stawki 

godzinowej do 35,00 zł., czyli o 9,00 złotych więcej jak jest, a jeszcze rok temu głosowali nad całą 

złotówką. Tu akurat, to się Pana nie tyczy, bo Pan nie był radnym, ale były osoby, które składały 

taki też wniosek, z poprzedniej kadencji. Nie rozumiem tutaj też narracji Pana Grzegorza, który 

złożył wniosek na wspólnym posiedzeniu komisji, a przez cztery lata nie przychylił się do wniosku 
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czy radnego Czepułkowskiego, czy strażaków. A dopiero w 2022 roku po wejściu w życie ustawy 

zwiększył, przedstawił projekt uchwały, który na szczęście został podjęty.  

 

Radny Tomasz Kulbicki (ad vocem) odniósł się do wypowiedzi Radnego – nie wiem po co Pan 

to wszystko przygotowywał, bo ja się nie odnosiłem, ja nie byłem radnym. Naprawdę gdybyśmy 

w tą stronę szli to w 90. roku była inna jeszcze stawka. Ja się skupiam na tym co tu i teraz. To ja 

uważam, ja Radny Tomasz Kulbicki, że powinniśmy naszych ratowników wynagradzać jak 

najlepiej możemy. Jeżeli najniższa krajowa od 1 stycznia będzie 30,50 zł, to uważam, że oni 

poświęcając swoje zdrowie i życie, uczestnictwo w akcjach, jestem za to im bardzo, bardzo 

wdzięczny, że podejmują ten trud, powinni jednak być wynagradzani. W większości oni nie biorą 

tych pieniędzy dla siebie, oni tak przeznaczają je na potrzeby OSP. My nie mówimy o kwotach  

w setkach, dziesiątkach tysięcy. Państwo mają wniosek o to, żeby podnieść i przekalkulowaliście 

to na 7,5 tysiąca. Podniesienie o kolejne 5,00 zł przyniesie kolejne 7,5 tysiąca. To jest łącznie 15 

tysięcy. Czy naprawdę nas jako gminy na to nie stać? Chciałbym powiedzieć, że my dostajemy 

prawie 15 milionów złotych i mamy zagrożenie, które jest w postaci kopalni i stąd ten wniosek. Ja 

naprawdę nie wchodzę w to co było i to jest mój osobisty wniosek, dlatego apeluję o to, żeby to 

przegłosować. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował –jakby słuchał Pan w odniesieniu do 

mojej autopoprawki odniosłem się, że nie odnoszę się do tego wniosku przy procedowaniu projektu 

budżetu, ponieważ statystyka wynagrodzenia określona jest w odrębnej uchwale, którą dzisiaj 

będziemy procedować w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej,  

w szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym. Wniosek był Pana Grzegorza Kulbickiego, teraz ponowił 

go Pan jako Pan Tomasz Kulbicki. Mówimy o tym, że wniosek mój przeleżał trzy lata i nie było 

nic z nim zrobione, mimo tego, że od 2009 roku była najniższa stawka, a dopiero później po trzech 

latach dopiero się zmieniło. Mnie, tylko przeraża jedna kwestia - Panowie, bo ja mam takie 

wrażenie, że w internecie, na Facebooku pojawiają się różne takie niedomówienia, czyli Panowie 

wpadli na pomysł, zwiększyli o 50 tysięcy i Pan Damian jest ratownikiem, jest strażakiem  

i rozmawia, zwiększyli o 50 tysięcy złotych na wyposażenie, bo widzą taką potrzebę, czyli poszli 

jeszcze o kawałek dalej. Doszli do etapu, że zwiększamy z 26,00 do 30,00, czyli o 4,00 złote, a nie 

o złotówkę tak jak po trzech latach się pojawiło, czyli wyszli naprzeciw. A później jest na zasadzie 

kontr wniosek, nie my damy do 35,00 i powiemy później to my chcieliśmy 35,00, a pozostała część 

Rady dała tylko 30,00. Nie, pozostała część Rady pomijając kwestie jeszcze tych 7,5 tysiąca 

dołożyła jeszcze 50 tysięcy do dodatkowego sprzętu. Bo jak byłem w Różańsku to się okazało  

w maju jak pojechaliśmy z Panią Agatą, to chłopaki odpowiadali, że nie mają rękawic i nie mają  

w czym wyjeżdżać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że przegłosujemy 

wniosek do budżetu Radnego Tomasza Kulbickiego - zmiany w budżecie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

punkt 5n) Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 

2025 - Wniosek Radnego Tomasza Kulbickiego o podniesienia stawki do 35 zł za godzinę akcji 
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strażaków OSP oraz zakup umundurowania bojowego. Proponuję kwotę 40.000 zł. przesuwając 

40.000 zł z zadania AP/01/B Reprezentowanie gminy na zewnątrz (kwota 83.000 zł) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Wniosek Radnego Tomasza Kulbickiego nie uzyskał akceptacji Rady. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 5 o) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025 z dn. 15.11.2024 r. 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025 z uwzględnionymi 

zmianami (20.12.2024 r.) stanowi załącznik nr 17a do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025 z autopoprawką 

Burmistrza 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/56/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025, 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 15 minut przerwy. 

Przerwa (11:40-11:57) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 
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6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja 

dotyczy okresu pomiędzy 25 listopada 2024 roku, a 18 grudnia 2024 roku. Informacja jest 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

W tym punkcie chciałbym w imieniu Rady Miejskiej Dębna podziękować wszystkim osobom 

fizycznym, podmiotom, przedstawicielom podmiotów za życzenia z okazji świąt Bożego 

Narodzenia oraz nadchodzącego nowego 2025 roku. 

W tym miejscu również wszystkim Państwu, Państwu Radnym, Państwu obecnym podczas 

dzisiejszej sesji oraz Państwu oglądającym sesję w internecie chciałbym złożyć w imieniu Rady 

Miejskiej serdeczne życzenia zdrowych, wesołych świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego 

2025 roku, aby wszystkie nasze i Państwa plany spełniły się w 100 procentach. 

 

 Informacja jest za okres od 25.11.2024 r. do 18.12.2024 r., stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Radną Angelikę Obielak o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak przedstawiła wyniki dwóch kontroli, 

które odbyły się w listopadzie, w tym samym dniu 21 listopada 2024 roku. Pierwsza kontrola 

została przeprowadzona w zakresie remontów, utrzymania i stanu technicznego pomostu na 

jeziorze Lipowo. Okres objęty kontrolą od 2010 roku do 2024 roku. Na potrzeby kontroli zostało 

przygotowane zestawienie wszystkich prac remontowych, które były wykonywane w latach 2010-

2024. Zestawienie zawierało daty poszczególnych remontów, zakres wykonywanych prac, koszt, 

numery faktur oraz wykonawców prac. Pierwszy większy remont pomostu odbył się w 2013 roku. 

Wówczas zostały wzmocnione belki całego pomostu, wymieniono i zakonserwowano poszycie  

i balustrady oraz wykonano remont przyczółków kładki w odcinku środkowym. Koszt prac 

wyniósł około 72 tys. zł brutto. Drugi remont przeprowadzono w 2019 roku. Wykonano malowanie 

i konserwację balustrad, impregnację poszycia kładki, wymieniono uszkodzone deski, 

wzmocniono tylko część belek. Koszt tych prac wyniósł 21 tysięcy brutto. Kolejne prace 

przeprowadzono w 2022 roku. Wyremontowano obustronnie przyczółki i kładki na długości około 

20 metrów z każdej strony, wymieniono belki, wzmocniono belki stropowe, wymieniono poszycie 

oraz deski odbojowe. Również zaimpregnowano konstrukcję i poszycie, zakonserwowano 

balustrady i zamontowano słupki blokujące wjazd na most. Koszt prac wyniósł 75 tysięcy złotych. 

W kolejnym roku, w 2023 wykonano remont poszycia, montaż poluzowanych desek, koszt około 

2,5 tys. zł brutto. W 2024 roku przeprowadzono remont środkowej części kładki, która nie została 

wzmocniona w 2022 roku i się zapadła. Podczas kontroli prace remontowe jeszcze trwały. 

Szacowany koszt tego remontu wyniósł 125 tysięcy złotych brutto. W wyniku kontroli nie 

stwierdzono nieprawidłowości. 

Druga kontrola dotyczyła działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnie w zakresie 

terminowości wydawania decyzji oraz poprawności wydawania decyzji pod względem 

zamieszczenia odpowiednich zapisów pouczeń, klauzuli. Kontrola dotyczy wydanych decyzji  

w sprawie dodatku węglowego. Okres objęty kontrolą to od 2022 roku do 2024 roku. Ze względu 
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na bardzo dużą liczbę przyjętych wniosków na potrzeby kontroli zostało przygotowane zestawienie 

decyzji odmownych oraz decyzji ustalenia i zwrotu nienależnie pobranego dodatku węglowego.  

Z przygotowanego zestawienia Komisja Rewizyjna dokonała kontroli wybranych decyzji. 

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z dokumentacją stwierdzili, że najczęstszymi przypadkami 

odmów przyznania dodatku węglowego była niezgodność adresów zamieszkania osób 

ubiegających się o dany dodatek. W innych przypadkach odmowa nastąpiła ze względu na 

rozbieżności w zadeklarowanych źródłach ciepła. Pani Kierownik OPS odniosła się do 

kontrolowanych spraw oraz odpowiadała na zadawane pytania przez członków Komisji 

Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna nie stwierdziła żadnych uchybień dotyczących terminowości 

wydawanych decyzji. W jednym przypadku odmownej decyzji brak jest pouczenia, a sprawa jest 

jeszcze w toku. Brak jest jej rozstrzygnięcia. Brak pouczenia wynikał z pominięcia przez nieuwagę 

przy drukowaniu decyzji. Jednak decyzja została uzupełniona przez dodanie po uzasadnieniu 

decyzji pouczenia o środku zaskarżenia decyzji oraz o możliwości zrzeczenia się prawa do 

wniesienia odwołania i jego skutkach. W wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości. 

W grudniu Komisja Rewizyjna nie przeprowadziła żadnej kontroli, jednak odbyły się posiedzenia 

Komisji. Posiedzenia Komisji odbyły się 5 i 11 grudnia. 5 grudnia Komisja analizowała projekt 

budżetu gminy na 2025 rok i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035. Komisja wypracowała opinię do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. Zajmowała się opracowaniem 

planu pracy Komisji na 2025 rok oraz podsumowała pracę Komisji Rewizyjnej za 2024 rok.  

W dniu 11 grudzień 2024 rok odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna 

dotyczącej projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 i została wypracowana opinia Komisji Rewizyjnej.  

 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Pana Burmistrza  

o przedstawienie informacji. 

Informacja jest za okres od 23.11.2024 r. do 16.12.2024 r., stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach. 

Podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w Jarmark Dębnowski. 

Poinformował, że udało się Pani Burmistrz pozyskać razem z Radą Młodzieżową pieniądze 10.000 

złotych na przeprowadzenie między innymi wigilii dla osób samotnych, która odbędzie się  

o godzinie 16.00 w hali sportowej. Mocno zaangażowana jest Rada Młodzieżowa. To taki dobry 

początek, żeby te osoby samotne mogły spędzić i z młodzieżą, i z nami czas. 

 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Marcin Krzysiak - Panie Burmistrzu mam pytanie, w sprawozdaniu pojawiło spotkanie  

w związku z Liderem Pojezierza, jakby Pan mógł powiedzieć, jak wygląda sprawa z Liderem 
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Pojezierzy, ponieważ strategia jest, pieniądze w Urzędzie Marszałkowskim są, z tym, że nie 

pojawiają się wnioski, dlaczego te wnioski się nie pojawiają. Ewentualnie, jeżeli Pan wie, kiedy 

będzie można je składać, co stoi na przeszkodzie, że to nie ruszyło. Tylko tak krótko bym prosił, 

żeby Pan o tym powiedział.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o oficjalne konto na Facebooku, które ma Wojciech 

Czepułkowski Burmistrz Miasto i Gminy Dębno. Chciałbym się dowiedzieć odnośnie informacji, 

którą Pan tam umieścił. Po pierwsze, ile dopłaciliśmy wcześniej, przed rokiem 2019, bo Pan, tam 

informacje, dlaczego od 2019, czy wcześniej też takie kwoty dopłacaliśmy? Drugą informację 

chciałbym się dowiedzieć, ile dopłaciliśmy do śmieci w 2024 roku, bo z moich informacji wynika, 

że 390 tysięcy, chyba że coś mi umknęło. A tutaj Radny Obielak umieszcza, że ponad milion 

złotych. Więc chciałbym to zweryfikować, czy mi coś uciekło. Jeżeli chodzi o analizę, bo tam pisze 

analiza systemu rozliczania gospodarki odpadami nie jest żadną tajemnicą. Podczas komisji temat 

jest więc poruszony od przynajmniej sierpnia, to tutaj mam pytanie i prośbę o informacje, aby 

przypomnieć mi jakie informacje, jakie dane zostały nam przedstawione. Ja sobie tutaj kojarzę 

tylko z 20 czerwca zapytanie Radnego Mirka Napieracza o możliwości rozliczenia śmieci od 

właśnie wody. I później 24 października na Komisji Finansów Pan Radny Obielak zapytał czy była 

robiona symulacja, czy było coś robione w tym temacie, to było pytanie do kierownika, jeżeli tak 

to proszę o niezwłoczne przygotowanie takich danych. Odpowiedź kierownika była, że 

przystąpimy do tego, żeby na najbliższą komisję czy sesję przedstawić przybliżone dane, 

informacje, ale do tej pory nic nie dostaliśmy. Więc jak to się ma właśnie do tego, że poruszamy 

to na tych komisjach dwa razy i tak bez żadnych odpowiedzi mieliśmy. Więc chciałbym, żebyśmy 

to sobie wyjaśnili, żeby ta sprawa, była jak najgruntowniej po prostu przegadana przed podjęciem 

decyzji.  

 

Radny Damian Jankowski - w imieniu Pani Sołtys, Rady Sołeckiej Dyszna i w swoim własnym 

chciałbym bardzo podziękować za szybką interwencję i zlecenie prac remontowych na świetlicy 

w Dysznie. 12 grudnia odbył się odbiór prac remontowych - byłem, widziałem. Świetlica odzyskała 

swój blask w części, która była robiona. Jeszcze raz dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał o spotkanie 12 grudnia  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu cytuję: podpisałem deklarację o współpracy pomiędzy 

samorządami gminnymi Powiatu Myśliborskiego. Gdyby był Pan uprzejmy w kilku zdaniach 

wskazać treść deklaracji, czego to dotyczy i w czym nam to pomoże. Kolejna sprawa 18 grudnia, 

cytuję: podpisałem umowę na realizację zadania w ramach resortowego programu Ministra 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej asystent osobistej osoby z niepełnosprawnością. Dlaczego 

została podpisana umowa, skoro kilka miesięcy wcześniej i jeszcze z poprzedniej władzy 

uzyskaliśmy sygnały, że nie ma potrzeby przystępowania do tego typu programu, ponieważ u nas 

osoby z niepełnosprawnościami są wszystkie zaopatrzone w ramach posiadanych środków. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o Lidera Pojezierzy, to 

myślę, że też będziemy dyskutować Panie Marcinie przy absolutorium już, czyli podsumowaniu 

budżetu, ponieważ były wpisane te zadania i myślę tak samo jak Pan powiedział o tężni czy  

o skateparku są to zadania, które były wpisane do IIT. Okazało się, że w trakcie strategii należałoby 

zrobić decyzję środowiskową i ta procedura przeniosłaby chyba nas tak naprawdę do roku 2026, 
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jak nie do roku 2027. Na jednym ze spotkań pozmienialiśmy zakresy zadań, tutaj akurat, jeżeli 

chodzi o Gminę Dębno to nie, ale były takie gminy, które musiały zmienić ten zakres, żebyśmy nie 

wchodzili w wydanie decyzji środowiskowej. Jeżeli się nie mylę to w poprzednim tygodniu 

dostaliśmy już informację o tym, że ona nie jest nam potrzebna, co oznacza, że możemy zacząć 

procedować i niestety dzisiaj o godzinie 10.00, bo zostało na dzisiaj zwołane spotkanie, ale nasze 

stanowisko Pan Prezes zna. Bo chodzi też o to, żeby już zamknąć ten proces i tą strategię oddać do 

Urzędu Marszałkowskiego. Takie jest marzenie, że może by się udało jeszcze w połowie roku, bo 

w momencie, kiedy byłaby to decyzja środowiskowa to na pewno w 2025 nie udałoby nam się tego 

zamknąć w 2026, to też była konsekwencja. W momencie, kiedy budżet był procedowany i ja 

Państwu go przedstawiałem to widać, że tych zadań też nie ma. Bo było ogromne ryzyko, że  

w ogóle nie będzie ogłoszony. I tak uważam, że może się wydarzyć, że może wrzesień czy 

październik będziemy mieli zielone światło i będziemy mogli sięgnąć już o procedowanie roku 

następnego, żeby te zadania zrealizować. Tak jak Państwo widzieli, w przypadku dwóch 

inwestycji, czyli mówimy o skateparku i o tężni, okazało się, że mamy ciągłość projektu. Gorzów, 

Kostrzyn i Dębno i nie mamy jeszcze uzgodnień, mimo tego, że tam projekty zostały przygotowane 

na to, co oznacza, że jeżeli zgody nie dostaniemy, to mimo że mamy projekty, to będziemy musieli 

na szybko szukać innego miejsca, bo tam jest ciągłość projektu tych dwóch zadań. Mam nadzieję, 

że to pójdzie wszystko w dobrym kierunku szybko, bo marszałek ma też gdzieś około, jeżeli dobrze 

pamiętam, z przepisów 60 dni, żeby to procedować i później, jeżeli będzie już mógł Lider 

Pojezierzy to ogłaszać, to będziemy aplikować do tych innych instrumentów terytorialnych. 

Co do poruszonych tematów na Facebooku - Panie Radny proszę złożyć interpelację, bo to w tym 

punkcie można by było spokojnie też zapytać, a jeżeli chodzi o rok 2024 i jaką kwotę dopłaciliśmy 

to Państwo głosowali.  

Jeżeli chodzi o Starostwo, to mówimy o tym o współpracy otwartej, czyli tak naprawdę chcemy 

razem z burmistrzami, razem z Panem Starostą wszystkie zadania nasze bieżące, które możemy 

realizować, jeżeli możemy coś przyspieszyć albo wspólnie dopiąć, to miało na celu otwarcia 

takiego stowarzyszenia można było powiedzieć nieformalnie, czyli mówimy o tym, że współpraca 

między nami nie dotyczy tylko i wyłącznie Powiatu Myśliborskiego, ale tak samo Lidera 

Pojezierza i Lidera Pojezierzy, czyli w trochę większym zakresie, gdzie moglibyśmy nasz powiat 

reprezentować na zewnątrz. 

Jeżeli chodzi o: asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością - chyba w marcu tego roku 

otrzymaliśmy taką informację, że takiej potrzeby nie ma. Okazuje się, że jest. Udało nam się 

uzyskać ponad pół miliona złotych na asystenta osoby z niepełnosprawnością i mam nadzieję, że 

będzie ten projekt kontynuowany, bo dzisiaj jest na 15 osób, ale już mamy 17 chętnych i tutaj 

mówimy o tym, że to jest godzinowo rozpisywane. Jeżeli okaże się, że będzie więcej osób 

chętnych, to w następnym roku będziemy aplikować też o większą ilość. To jest tak naprawdę tylko 

i wyłącznie pieniądz zewnętrzny, czyli te ponad pół miliona złotych dla asystenta osoby  

z niepełnosprawnościami. Mamy zapewnione umowy, podpisałem razem z Panią Skarbnik  

i przekazaliśmy do wojewody 18 grudnia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że punkt został 

wyczerpany. 

Nie było sprzeciwu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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9. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o składanie interpelacji, 

zapytań, wniosków, ewentualnie poruszania spraw różnych. 

 

Radna Angelika Obielak złożyła wniosek na piśmie o zamontowanie dodatkowych lamp 

oświetlenia na ulicy Piasecznej i Pułaskiego. Chodzi o skrzyżowanie tych ulic, ponieważ  

w ostatnich dniach, w ostatnim czasie pojawiły się tam dziki i mieszkańcy boją się o swoje 

bezpieczeństwo i boją się wychodzić z domu i chcieliby mieć dodatkowe oświetlenie w tym 

rejonie. 

Wniosek stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Radna złożyła zapytanie na piśmie - czy Gmina Dębno osiąga dochód ze sprzedaży surowców 

wtórnych? Jak tak, to ile wynosi roczny dochód i jaki jest procent segregowanych odpadów  

w Gminie Dębno? Tu w związku z wątpliwościami, jeżeli chodzi o stawki obliczania opłat za 

śmieci.  

Zapytanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Hałas na sali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zachowanie powagi tego 

miejsca i dzisiejszej sesji i niezagłuszanie wypowiedzi innych osób zabierających głos. 

 

Radny Mirosław Napieracz poinformował - chciałbym docenić błyskawiczną reakcję Pani 

Kierownik GPiK. Dwa dni temu na komisji zgłosiłem brak znaku na ulicy Słowackiego, a znak już 

od wczoraj stoi. Dziękuję Pani Kierownik. 

 

Radny Damian Jankowski złożył zapytanie na piśmie - 10 października tego roku wystosowałem 

pismo do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Pyrzycach i Szczecinie z prośbą  

o uporządkowanie działki o numerze ewidencyjnym 78 w obrębie miejscowości Smolnica.  

W związku z tym też mam pytanie czy Urząd Gminy Dębno otrzymał jakąś informację zwrotną  

o wyższej sprawie, bo ja niestety nie otrzymałem. 

Zapytanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki - moje pytania, to bardziej są pytania o brak odpowiedzi na moje pytania. 

Sesja z 26 listopada, punkt 7, sprawy różne, interpelacje, zapytania. Pytanie o kancelarię prawną 

nie dostałem odpowiedzi - bardzo bym prosił. Później na Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów 18 września zapytałem o przetarg na drugie rondo. Odpowiedź Pana Burmistrza była, 

że kończymy dokumentację i na dniach pojawi się i jest grudzień. Co i kiedy, bo tutaj chyba tych 

miesięcy już nam ucieka. Tak już jak policzyłem pięć miesięcy już jesteśmy w plecy z tą 

inwestycją. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – co do odpowiedzi dot. umów to 

jeszcze zweryfikuję, byłem przekonany, że wszystkie już nasze odpowiedzi poszły - a to było ustna 

tylko i wyłącznie. Prosimy składać też w formie pisemnej. Jeżeli chodzi o rondo, znowu 

dochodzimy do etapu, że opowiadamy swoje wersje czy różne informacje, które gdzieś tam bym 

powiedział pojawiają się nie do końca zgodnie z prawdą. Mi bliżej było do tego, żebyśmy zrobili 

projekt. Było to najlepszym rozwiązaniem i uważam, że te 5 czy 7 lat, które mogliśmy zrealizować 
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ten projekt, tak samo jak przygotował na pierwsze rondo Pan Burmistrz Downar i później można 

było zrobić jego poprawki, można było ten termin tak naprawdę już dawno temu byśmy mieli 

rozstrzygnięty, jeżeli chodzi o drugie rondo. Tutaj projektu nie mamy, czyli robimy zaprojektuj i 

wybuduj.  

W momencie, kiedy złożyliśmy wniosek i zostały nam trzy dni do tego, żeby po prostu ogłosić to, 

jeżeli wykonawca nie został rozstrzygnięty i wracamy dalej do tego, że to Generalna, a nie 

specjaliści czy ktoś tam, tylko ludzie z Generalnej powiedzieli Dyrekcji Dróg, że nie trzeba 

wydłużać, że jest wystarczający termin, to ja nie mam żadnego wpływu na rozstrzygnięcie, czy 

ktoś się zgłosi, czy się nie zgłosi. Następny etap był taki, że analizowaliśmy kwestię projektu. 

Niestety promesa, jeżeli zostaje wydłużona to tylko i wyłącznie znowu na 9 miesięcy, a warunek 

tego był taki, że musimy rozszerzyć, czyli my rozszerzamy tutaj, jeżeli dobrze pamiętam ulicę 

Włościańską, czyli w kierunku ulicy Włościańskiej i zrobimy dodatkowy element do tego ronda. 

Jeżeli się nie mylę, dzisiaj ogłaszamy przetarg. To nie jest stracony czas, bo uważam, że nie jest 

straconym czasem, bo zrobimy dodatkowo jeszcze jeden element. Tak naprawdę pieniądze są, 

mimo tych wszystkich wersji, że zagrożone, że coś się dzieje, że cokolwiek tutaj złego jest, nie. 

Regulamin był znany już od momentu złożenia do Polskiego Ładu i wystarczyło przeczytać jedną 

rzecz. Wystarczy zmienić zakres zadania, a pieniądze będą dalej. 

 

Radny Tomasz Kulbicki (ad vocem) - chciałbym tylko powiedzieć, że to Pan podjął tą decyzję 

opierając się na jakichś informacjach, które Pan uzyskał nie wiem od kogo, Pan wtedy nie mówił. 

Ja się odnoszę tylko do konkretów, które tam są. Protokół Komisji z dnia 18 września i tam ta 

odpowiedź -było zapytanie, nie było odpowiedzi. Tam było, że już kończymy, no to już kończymy, 

a jest grudzień. Dlatego pytam bez żadnej złośliwości, niech Pan nie odbiera tego personalnie.  

Po prostu martwię się wiem, ile kosztowało poświęcenia to, żeby te pieniądze uzyskać i jakie to 

były przeboje, że tak powiem w cudzysłowie z pozyskaniem tych pieniędzy i dlatego się tym 

interesuję. Proszę nie odbierać tego personalnie. 

Radny złożył 3 zapytania na piśmie (stanowią załącznik nr 24 do protokołu): 

1. Dlaczego umowa z kancelarią prawną została zawarta w dniu 01.07.2024 r., a my ją 

otrzymaliśmy 25 października. 

2. Ile dopłaciliśmy do gospodarki śmieciowej w latach 2015 do 2019. 

3. Proszę o informację jakie dane i informacje zostały nam przedstawione na komisjach w 2024 

roku w temacie gospodarki odpadami i prac nad przeliczaniem opłaty za śmieci od zużycia wody.  

 

Radny Matusz Obielak - jako Radny z okręgu numer 9, odnośnie dyskusji na temat ronda. Panie 

Burmistrzu, jeżeli jeszcze na przykład miesiąc wydłużenia tego terminu ogłoszenia tego przetargu 

miałoby wykluczyć, czyli takie sytuacje, że jakieś skrzynki będą stały albo sieci będą szły przez 

środek ronda na Włościańskiej. Jeżeli potrzebują Państwo na to czasu, to jeszcze na pewno 

mieszkańcy ten miesiąc się nie oburzą, jeżeli miałoby to na przykład wpłynąć na później 

funkcjonowanie tego ronda i nieodwracalne zmiany, że jakieś tam miejsca parkingowe będą na 

miejsce tego ronda, albo skrzynki pomalowane graffiti z kablami to, jeżeli te sieci będą 

przeniesione i jeszcze tego czasu potrzebują, to myślę, że nie ma co tak śpieszyć się, żeby później 

wykonać nieodwracalne tak naprawdę elementy projektowe.  

 

Więcej spraw nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone 

zapytania oraz wnioski radnych zostały udzielone odpowiedzi w terminie. Zapytania złożyli Radny 

Łukasz Lewandowski, Radny Grzegorz Kulbicki oraz Radny Mateusz Obielak. Wnioski zostały 

złożone przez Radnego Grzegorza Kulbickiego oraz trzech radnych - Radnego Mirosława 

Napieracza, Radną Agatę Mikołajczak oraz przeze mnie, to był jeden wniosek. Została uzupełniona 

odpowiedź na zapytanie Radnego Grzegorza Kulbickiego z dnia 30 października 2024 roku 

dotycząca Szpitala w Dębnie oraz odpowiedź na wniosek Radnego Marcina Pecha z dnia  

4 października 2024 roku dotycząca organizacji 50. Maratonu Dębno 2024. 

Zapytania, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja. 

 

Zapytani, wnioski i odpowiedzi stanowią załącznik nr 25 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisję Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów w dniu 18 grudnia bieżącego roku. Poprosił o opinię do projektu 

uchwały przewodniczących obu komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

wspólnego posiedzenia komisji Pani Skarbnik przedstawiła dodatkowy wniosek. Wniosek uzyskał 

akceptację tych dwóch komisji, o czym wspomniał Przewodniczący Komisji Finansowej. 

Oczywiście wniosek jest zamieszczony w systemie eSesja. Wniosek zostanie poddany pod 

głosowanie. 

Dodatkowy wniosek stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:  

1) W związku z otrzymaniem dofinansowania ze środków z Funduszu Pracy w ramach Rządowego 

programu wspierania rodziny „Asystent rodziny na rok 2024”, zwiększa się plan dochodów 

budżetu o kwotę /+/23.885,36 zł (855.85504.2690). Jednocześnie przeznacza się te środki w planie 

wydatków budżetu na wynagrodzenia i pochodne związane z realizacją programu przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Dębnie w następujący sposób: 855.85504.4010 /+/20.202,07 zł, 

855.85504.4110 /+/3.224,66 zł, 855.85504.4120 /+/458,63 zł. W związku z uwzględnieniem 

dodatkowego wniosku zostanie dodany załącznik zmiany dochodów budżetu oraz zmieni się treść 

uchwały budżetowej (pełna treść wniosku w załączeniu) 

 



26 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Pluciński 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Wniosek uzyskał akceptację Rady.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 z wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/57/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 

stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisję Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących obu 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji p. Skarbnik przedstawiła zmiany i wniosek uzyskał akceptację 

dwóch komisji. Wniosek jest zamieszczony w systemie eSesja.  

Zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek - zmiana do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032 - W związku z wprowadzeniem dodatkowego wniosku do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, zmianie uległ plan 

dochodów i plan wydatków w roku 2024 o kwotę 23.885,36 zł. W ślad za tym w załączniku nr 1 

"Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Dębno na lata 2024-2032" dostosowano kolumnę roku 

2024 do nowych wartości. Poprawiono również treść objaśnień po dokonanych zmianach, 

zawartych w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały (pełna treść zmiany w załączeniu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Wniosek został przyjęty.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032 z wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/58/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   



28 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że są problemy 

techniczne z transmisją sesji na żywo i ogłosił 5 minut przerwy.  

(brak transmisji sesji na żywo: od punktu 11. – od zakończenia głosowania dodatkowego wniosku, 

aż do końca punktu 12.). 

Przerwa (12:49-12:56) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/59/2024 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2024, stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub 

Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/60/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę Dębno, stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/61/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego, stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

przyjęcia przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie przyjmowania osób  

w stanie nietrzeźwości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego przyjęcia 

przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie przyjmowania osób w stanie 

nietrzeźwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 



31 
 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/62/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotyczącego przyjęcia przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie przyjmowania 

osób w stanie nietrzeźwości, stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na lata 2025 – 

2028. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na lata 2025 – 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/63/2024 w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na 

lata 2025 – 2028, stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji 

na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Radni wnieśli pewne zmiany do planu pracy i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z naniesionymi 

zmianami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

wspólnego posiedzenia komisji Radny Mirosław Napieracz złożył wniosek do projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej i Dębna oraz komisji na 2025 rok o zmianę planu 

pracy Rady Miejskiej Dębna i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów poprzez dopisanie  

w miesiącu styczniu punktu o treści cytuję: omówienie powstającego planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębno - stan bieżący. Ten wniosek uzyskał akceptację. 

Ponadto Pan Radny Łukasz Lewandowski zawnioskował o zmianę planu pracy Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych poprzez dopisanie w miesiącu lutym punktu cytuję: sprawozdanie finansowe 

i merytoryczne z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie za 2024 rok. Wniosek również 

uzyskał akceptację Komisji. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Mirosława Napieracza do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok – wnoszę o zmianę planu pracy Rady Miejskiej 

Dębna i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i dopisanie w miesiącu styczniu punktu  

o treści: Omówienie powstającego planu ogólnego  zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dębno – stan bieżący; oraz Wniosek Radnego Łukasza Lewandowskiego do projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok – wnoszę o zmianę 

planu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych i dopisanie  w miesiącu lutym punktu: Sprawozdanie 

finansowe i merytoryczne z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie za rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Wnioski Radnych Mirosława Napieracza oraz Radnego Łukasza Lewandowskiego zostały przyjęte 

przez Radę. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 

rok ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/64/2024 w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna 

oraz komisji na 2025 rok, stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

19. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że skarga dotyczy 

byłej nauczycielki Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie, z dnia 5 listopada 2024 roku na działalność 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 imienia Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie. Skarga była 

tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej i Dębna w dniu 5 grudnia 

2024 roku. Poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

stanowiska komisji. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała, że 

Komisja postanowiła skargę pozostawić bez rozpoznania ze względu na to, że w skardze 

podnoszone są sprawy pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania spraw 

pracowniczych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie  

z projektem uchwały Rada postanowiła o pozostawieniu skargi bez rozpoznania ze względu na to, 

że w skardze podnoszone są sprawy pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania 

spraw pracowniczych, do tego są powołane inne organy. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania (dot. byłej nauczycielki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz 

Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/65/2024 w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania (dot. 

byłej nauczycielki), stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

20. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że skarga dotyczy 

byłego nauczyciela Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie, z dnia 5 listopada 2024 roku na działalność 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 imienia Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie. Skarga również 

była tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej i Dębna w dniu  

5 grudnia. Poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

stanowiska komisji. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała, że 

Komisja postanawia pozostawić skargę bez rozpoznania ze względu na to, że w skardze 

podnoszone są sprawy pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania spraw 

pracowniczych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie  

z projektem uchwały Rada postanawia o pozostawieniu skargi bez rozpoznania ze względu na to, 

że w skardze podnoszone są sprawy pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania 

spraw pracowniczych, do tego powołane są inne organy. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania (dot. byłego nauczyciela) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz 

Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada podjęła uchwałę NR VIII/66/2024 w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania (dot. 

byłego nauczyciela), stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja nie wypracowała opinii w związku z głosowaniem, z wynikiem głosowania 4 za  

i 4 przeciw. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP- Radny Grzegorz 

Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 
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Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – chciałbym Państwu podziękować 

za współpracę podczas sesji. Wiadomo nigdy nie będzie tak, że będziemy wszyscy mieli opinię we 

wszystkich sprawach takie same, ale myślę, że też chodzi o to, aby w jakiś sposób, który nie będzie 

uwłaczał godności żadnego z nas przedstawiać swoje argumenty i za to jestem niezmiernie 

wdzięczny i o to proszę w kolejnym roku. Również chciałbym podziękować Pani Monice, która 

protokołuje posiedzenie naszej sesji za współpracę z Panią Moniką, tą kilkumiesięczną i liczę na 

dalszą taką dobrą współpracę. Dziękuję również Pani Lidii oraz Panu Arturowi przedstawicielom 

firmy TVB24 za nagrywanie naszych sesji przez cały rok. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

22. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku VIII sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję 

wszystkim za udział. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotowała: Monika Gubała 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

 


